
Protokoll 
 
Styrelsemöte Karlskoga Golfklubb 

 
Datum: 2025-03-17 
Tid: kl. 18.00 
Plats: Kansliet, Karlskoga GK 
 
Närvarande: 
Nils Varg  Ordförande 
Bengt Holm  Ledamot 
Liselott Abrahamsson Ledamot 
Thomas Sättermann Ledamot 
Manfred Wasserfaller Suppleant 
Marcus Grimstad Adjungerad 
Mikael Heiche Adjungerad 
Peter Bröms  Valberedningen 
 
 
 
 
Dagordning 
 

§1 Mötets öppnande  
 Nils hälsade samtliga närvarande välkomna och förklarade mötet öppnat. 
 

§2 Val av sekreterare 
 
 Styrelsen beslutade att 
 välja Marcus Grimstad att föra protokoll under mötet. 
 

§3 Val av justerare 
 

 Styrelsen beslutade att 
 välja Mikael Heiche att justera protokollet. 
 

§4 Godkännande av dagordning 
 
 Styrelsen beslutade att 
 godkänna dagordningen. 

 
§5 Föregående protokoll 

 
Styrelsen beslutade att 
 godkänna protokoll från Karlskoga GK:s ordinarie styrelsemöte 
 2024-02-03 och lägga den till handlingarna. 

 
§6 Rapport från verksamheten  

 Marcus föredrog rapporten från verksamheten, se bifogad bilaga.  
 

§7 Ekonomirapport 
Marcus gick igenom ekonomirapporterna och bokslutet. 
 
 



 
 

§8 Rapport från banan 
Mikael föredrog rapporten från banan, se bifogad bilaga. 
Inget lån av fräs av Gustavsvik trots tidigare positivt besked, vi kör med 
fairwayräfsan på vägarna tills vidare Transportvägen på hål 15 fram till kiosken 
är åtgärdad med grävmaskin och tillfört material. Platser för robotstationerna 
skall anläggas denna vecka. Första dammen på hål 14 är rensad men vi 
kommer inte åt i mitten då bommen är för kort på grävmaskinen.  
 
Inför årets säsong har vi tappat en hel del säsongspersonal med flera års 
erfarenhet vilket tyvärr sker med jämna mellanrum då vi endast kan erbjuda 
anställning på max 6-7 månader.  
 
Torbjörns rapport om banförbättringar gicks igenom. Beslut på nästa 
styrelsemöte vad som skall åtgärdas under denna säsong. 
 
Marcus presenterade förslaget om konstgräsgreener och linjering av fairway på 
rangen. Greenerna är utmätta med stakkäpp och avståndsmarkering för 
tillfället. 
 
Styrelsen beslutade att 
acceptera offerten om 37 000 kr från KSAB på konstgräs, flaggor och tillbehör 
till greenerna.  
 

§9 Rapport från kommittéer   
 Marcus föredrog minnesanteckningarna från damkommittén, se bilaga. 
 

§10 Rapport från distriktsstyrelsen 
Domarutbildningar är igång, de söker fler intresserade då medelåldern är 
relativt hög. 
Inspirationskväll med landslagscoach, TL kväll och utbildning GIT tävling är 
andra saker som är planerat under våren. 
 
Omröstningen angående Svenska Golfförbundets proposition om maxtak för 
antal golf-id vid vårårsmötet i distriktet blev oavgjord. Distriktet har två röster 
vid förbundsmötet och en Ja och en Nej-röst kommer att läggas vid 
omröstningen. 
 

§11 Arbetsgrupper styrelsen 
 

Tillgänglighet: 
- 

 
Fastighet: 
Ombyggnationen av personalutrymmena i verkstaden är i slutfasen och blir 
förhoppningsvis färdigställt denna vecka, drygt en vecka innan planerat 
slutdatum. Kostnaderna ligger något under budget och förhoppningsvis finns 
det utrymme för ett staket med någon slags port in till verkstadsplanen i stället 
för nuvarande tillfälliga stängsel. 

 
Pro: 
Marcus träffade Bumle på plats på Lanna i början av februari för att diskutera 
framtid. De planerar att köra vidare i två år, 2025 och 2026, för att därefter 
eventuellt avveckla verksamheten. 



 
Organisation: 
 - 
 

§12 Åtgärdslistan 
Marcus gick igenom och kompletterade åtgärdslistan. 
 

§13 Övriga frågor 
Årets introduktionskort till styrelseledamot går till Thomas Sättermann. 

 
§14 Nästa styrelsemöte, mötets avslutande 

 Nästa styrelsemöte genomförs 12 maj kl. 18.00 i lunchrummet i verkstaden. 
 Nils tackade alla närvarande och förklarade mötet avslutat. 
 
 
 

Vid protokollet   Justeras 
 
 
 
Marcus Grimstad   Mikael Heiche 
 
Planerade möten 2025 
 
2025-03-27 (vårårsmöte, klubblokalen Folkets Hus) 
2025-05-12 
2025-06-16 
2025-08-18 
2025-10-20 
2025-11-27 (höstårsmöte, Aulan Folkhögskolan) 
2025-12-01 
 
 



Rapport från verksamheten mars 2025 

Jag brukar inleda med antalet medlemmar och jämförelsetal med föregående år men sedan vi gick över 

till tilldelning av avgifterna via Min Golf är det inte jämförbart vid den här tiden på året. Det som är 

intressant är hur många som har betalat både sin medlems- och spelavgift och följaktligen är aktiverade 

i GIT. 

 

Vi är idag 1 056 aktiva medlemmar av 1 454 st vilket innebär att 398 personer inte har betalat båda sina 

avgifter. Det tillkommer 224 passiva medlemmar så teoretiskt är vi totalt 1 678 medlemmar. 

93 personer har hittills valt att delbetala sin spelavgift via autogiro och vi har fått in 214 000 kr via Epassi 

vilket innebär en avgift om 21 400 kr till dem. 

 

Jag märker att det är många som inte har uppmärksammat att vi har bytt system från Finqr till Min Golf 

då vi har stora problem med våra utskick från klubben då de klassas som spam av många leverantörer. 

Jag känner ingen större oro över dessa siffror, det liknar tidigare år då fakturorna skickade ut fysiskt och 

det kommer att genomföras en personlig påminnelse via mail direkt från mig till de som inte har betalat 

under nästa vecka.  

 

Rangen öppnade rekordtidigt onsdag 5 mars och vi fick in över 100 tkr på de fem dagar det var vårlikt 

väder ute. Det blev bakslag denna vecka men det ser ut att bli varmare igen under nästa vecka. De drygt 

10 000 nya rangbollarna är på väg i container från Asien och beräknas anlända till KSAB i slutet av mars. 

 

Boksluten i både GK och AB är klara och det blev ett positivt resultat om drygt 72 tkr i GK och 8 tkr i AB.  

Jag och Nils deltog på vårårsmötet i distriktet 10 mars. 

Klubbens vårårsmöte kommer hållas i klubblokalen i Folkets Hus torsdag 27 mars. 

Tävlingsprogrammet är klart och kommer publiceras och skickas ut inom kort. 

Årets städdag är planerad till lördag 12 april kl. 09.00. 

Ombyggnationen av personalutrymmena i verkstaden löper enligt plan och budget och skall vara 

färdigställt 31 mars. 

2025-03-13 

Marcus Grimstad 



Banrapport mars 2025 

Arbetet på banan börjar så smått att rulla i gång. Vårdukarna har ersatt vinterdukarna och de 
ska ge ett skydd mot kyla, vind samt höja marktemperaturen. Arbete med vägar har påbörjats 
men det finns inget budgeterat för det så vi får hoppas på sponsring av grus från diverse firmor. 
Vägen från kiosken till T17 har fått nytt ytskikt och så har vi räfsat en del andra vägar. 
Kantskärning och ogräs får vi ta längre fram. Från v.12 så fortsätter vi med fw arbetet på hål 13, 
titta över bunkerdräneringar mm. 

Robotklipparna kommer om ett par veckor och Lennart Febring är med i uppstarten av dem. 

Lennart har tackat nej till säsongsanställning 2025 och han kommer att ersättas av David 
Karlsson f.d Banchef i Krhamn. David börjar 17/3. Håkan Persson började 10/3.  



 

Möte med Damkommittén 250209 

Närvarande: Karin Stenström, Anna-Lena Lindstedt, Inger Ivarsson, Ulla-Britt Lidner, 

Magdalena Bucher samt Brith Persson 

1. Karin Stenström hälsade välkommen och öppnade mötet 

2. Till sekreterare utsågs Brith Persson 

 

3. Damtävlingar 

a) Beslutar att även i år köra damtävlingarna på onsdagar och 18 hål så länge det 

går. 

Starttider: 08.40, 08.50, 16.10 samt 19.20 

b) Nyckelhålet 

Planerar 2 kvaltillfällen på Karlskoga golfklubb – onsdag 4/6 samt söndag 3/8. 

Finalen går i Lindesberg 28 september. 

c) Augustisvingen 

Datum för Augustisvingen planeras till lördag 23/8 – Ywonne hos Bumles är 

vidtalad. 

d) Utöver ovanstående tävlingar så fortsätter Damsexan samt Ladies Trophy men 

där är inte damkommittén ansvariga.  

4. Upptaktsträff 

Planerat datum för damernas Upptaktsträff blir tisdagen den 15/4 kl. 18.00. Ywonne 

Hos Bumles är vidtalad för visning av årets golfmode. 

✓ Karin kontaktar Lovisa på Café la sockertoppen för beställning av sallader och 

kostnadsförslag. 

✓ Anmälan görs via GIT senast 9/4. Vi ber Marcus lägga upp anmälan i GIT 

✓ Lotteriförsäljning med halva potten som vinst. Övriga vinster hjälps vi åt att 

jaga. Anna-Lena fixar 2 lotteriringar och priset per lott bestämdes till 10 kr. 

✓ Information om jubileumstävlingen 6/6 ansvarar trivselkommittén för. 

✓ Vi ska även höra med Bumle om han kan ge oss lite information om bland 

annat damträningar m m. 

5. Ut i det blå 

Planerar Ut i det blå till lördagen den 24 maj. Inger kontaktar klubben som föreslogs 

samt Krummen som busschaufför. Max antal 30 st. 

 

 

 



6. Banförbättringar 

Styrelsen arbetar med en så kallad masterplan för 18-hålsbanan och önskar få in 

förslag på förbättringar. Följande diskuterades: 

✓ Förbättring av tee 49/46 på hål 8 samt 13. 

✓ Ny toa-stol vid kiosken. 

✓ Översyn av infoskyltar 

✓ Översyn av papperskorgar 

7. Scratchspel 

Inbjudan till Mellansvenska Scratchserien för damer 50+ har inkommit. De klubbar 

som deltog 2024 var: Arvika GK, Karlstad GK, Sommarro GK och Örebro CG&CC. 

Målet är att fler klubbar från Närke ska vilja delta. 

Nästa möte 

Nästa möte 8/4 kl. 15.30 i klubbhuset. 



Rapport gällande arbetet med att förbättra banan och spelupplevelsen 

 

I arbetet med att uppdatera Karlskoga Golfklubbs Masterplan, har styrelsen hämtat in förslag 

gällande förbättringar på banan, men även hur vi kan förbättra spelupplevelsen för 

medlemmar och gäster. Styrelsen har vänt sig till damkommittén, seniorkommittén och 

enskilda medlemmar. Även gästundersökningen där det är stor övervikt av positiva 

kommentarer, har bidragit med en del synpunkter till förslagen nedan. Det kan även sägas 

som grund för arbetet, att Karlskoga GK förfogar över en mycket bra och konkurrenskraftig 

bana med bra layout och många fina hål. 

 

De inkomna förslagen delas upp och sammanfattas i förbättringar av banan och förbättringar 

av spelupplevelsen. 

 

Förslag på förbättrad spelupplevelse 

● Att förbättra gångvägarna på banan är något som flera framför och som passar in 

under båda rubrikerna.  

● Att se över och snygga upp bänkarna som finns på banan.  

● Att tees är välskötta, inte minst att 1: ans tee är fräsch och inbjudande. Tydligare 

informationsskyltar både på 1:a tee och över hela banan.  

● Fräscha upp toaletterna på banan och att de hålls fräscha.  

● Bättre restaurang och kiosk.  

● Ställplatserna får både ris och ros.  

● Att det finns banguide att ta med på banan.  

● Uppdatering på hemsidan om det görs större arbeten på banan. 

 

Förslag på förbättringar på banan 

● Förbättra gångvägarna på banan.  

● Klippa en gångväg i ruffen från tee 46/49 ut till fairway på hål 1.  

● En allmän renovering av banans bunkrar.  

● Lägga igen bunkern till vänster på hål 5, plana ut och ta ner några träd.  

● Rensa i de diken som gränsar till hål, så det blir lättare att hitta boll.  

● Fortsätta arbeta med dräneringar där marken är sank.  

● Klippa ner gräset till fairway längd på kullen framför tee på hål 11.  

● Förlänga fairway mot bron på hål 12, så damerna har större möjlighet att nå fairway 

från tee. 

● Åtgärda tee 46/49 på hål 13, ligger bakom en kulle och ett träd som står inne på 

banan.  

● Plana ut tees på banan som är ojämna. 

 

Sedan har det kommit in några “regelförslag” 

● Ett första förslag är att ta bort pliktområdet (röda pinnar) från tee till diket på höger 

sida på hål 13. Anledningen till förslaget är att det försenar spelet då man inte får slå 

en provisorisk boll då bollen förväntas ligga i pliktområdet.  

● Ett annat förslag är en droppruta på andra sidan ån på hål 12, så man slipper gå 

tillbaka till tee om man inte hittar bollen i hindret, samma här, ej möjligt att slå en 

provisorisk boll. Förslaget är då att skapa en lokal regel. 

●  Ett tredje förslag är att ändra från gula till röda pinnar efter vattnet på hål 16.  



Förbundsdomare Lars Hörnell kommer att rådfrågas om förslagen. 

 

Det har även kommit in synpunkter där man ser en risk att träffas av boll från tee på annat 

hål. Tee 49 och 46 på hål 3 riskerar att träffas från hål 18. Tee 46 på hål 4 bör få ett 

skyddande nät. Även tee 49 och 53 på hål 6 finns en risk att träffas av boll. 

 

Ovanstående förslag ska värderas och läggas in i Masterplanen. 

 

Som avslutning av denna rapport kan redan nu nämnas att förbättringar av gångvägar och 

vissa bunkrar redan påbörjats och kommer att fortgå tillsammans med en del annat under 

2025. Det kommer även att ske förbättringar på rangen, tre greener kommer färdigställas på 

olika avstånd och en tänkt fairway kommer att markeras upp. På 18 hålsbanan kommer 

Course Manager och undertecknad titta på att ändra klipplinjer på en del fairways och klippa 

in bunkrarna i fairway. Ytterligare information kommer på nästa styrelsemöte. 

 

Torbjörn Täpp 
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